
Referat af Bestyrelsesmøde i Ejerlauget Slettebjerget 21-66

Tirsdag den 4-06-2019

Til Stede: Jens Erland Christensen (JEC), Kim Schrøder (KS), Susanne Lindegaard 
Madsen (SLM), Flemming Svane-Petersen (FSP), Torben Strunge Pedersen (TSP)

Afbud: -

Tovholder Emne

KS

JEC

JEC

Udvidet affaldssortering
KS efterspørger erfaringstal mht. mængder pr. husstand i Købehavns 
Kommune.

JEC kontakter forsyningen mhp. at få deres erfaringstal samt bede om, at der
kan kan blive etableret en batteriopsamlingsenhed sammen med papir- og 
glascontainerne.

JEC laver oplæg til en sommerhilsen til beboerne, den vil  også indeholde en 
opfordring til, at dem, der er interesserede i - på frivillig basis - at sortere i de 
nye typer i en periode hen over sommeren, og at opgøre mængderne, så der 
kan laves en sammenligning ift. de ovennævnte erfaringstal. Formålet er, at 
konsolidere grundlaget for en dimensionering af den løsning, der skal 
implementeres efter sommeren.

KS
Træfældning / plantning
”Træmanden” skulle vende tilbage inden for en uge mht. fældning af det 
uddøende grantræ mv.

KS
Rengøring af molokker
KS tager kontakt til servicefirmaet, så første halvårs rengøring kan blive aftalt.

KS

SLM

Varmeaflæsning
Opgørelsen ifm. aflæsningen viser, at ca. halvdelen af målerne er af den 
originale type.

KS kontakter Kamstrup (firmaet, der producerer målerne) for at få afklaret 
med hvilken frekvens batterierne i de ny typer målere skal skiftes.

Der mangler endelig opgørelse vedr. gasforbruget før varmeregnskabet kan 
udarbejdes. SLM rykker for denne.

SLM
Økonomi
Umiddelbart intet at bemærke.

Næste møde
3 september kl. 19 hos JEC
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